

# DOMINUM

**DOMINUM**

***Hey Living People***

**29.12.2023**

**Rising power metal band DOMINUM leads the living into the world of the undead with their energetic and entertaining debut album, *Hey Living People!***

The hottest rising power metal band in recent years, **DOMINUM**, will release their debut album, ***Hey Living People***, on December 29, 2023 via Napalm Records! Led by songwriter and producer Felix Heldt (Feuerschwanz, Visions Of Atlantis and more) on vocals in the character of Dr Dead, the band takes the living into the world of the undead - telling stories of zombies, survival and insatiable hunger for more, creating their own intense and captivating reality.

Fantastic storytelling, genius songwriting and a high level of musicianship are the core of **DOMINUM**, which is evident on their 13-track first offering that combines the energy of metal with the drama and narration of horror movies. Opening track "*Immortalis Dominum*" sets the scene with an eerie intro that builds into a flamboyant chorus. Massive power metal track "*Danger Danger*" convinces with its skillful instrumentation and storyline through bombastic vocals. Title track "*Hey Living People*" is a catchy future hit song, fit for both rock radio and huge festival stages. **DOMINUM**'s first standalone single, "*Patient Zero*", features a high-quality music video by 360 Grad Design (Rammstein, Peter Maffay, Within Temptation & many more) that resembles a horror movie. Featuring sharp solos and singalong choruses on tracks like "*Cannibal Corpses*" and "*Better Shoot Yourself*" and playful lyrics on songs like "*We All Taste The Same*", ***Hey Living People*** is sure to entertain. On top of their original songs, **DOMINUM** also serves epic "zombie metal

versions" of three well-known tracks: legendary mid-80s hit "You Spin me Round (Like a Record)" originally by **Dead Or Alive**, **Billie Eilish's** "Bad Guy" and Australian rock band **Midnight Oil's** "Beds are Burning".

**Hey Living People** is produced by bandleader and main songwriter Felix Heldt and recorded in collaboration with Jacob Hansen (Amaranthe, Arch Enemy, Katatonia, Delain, Evergrey among other significant metal bands), who also mixed and mastered the album. **DOMINUM** has already been booked for many big festivals for summer 2024 without even having released a single song. They will also bring their characters into the world of the living this autumn on their German tour dates with Equilibrium and Die Apokalyptischen Reiter, unleashing their epic metal show that could not be more alive. Join the Living Dead Squad and become part of the most up-and-coming force in theatrical power metal!

---

## **Folge DOMINUM in die Welt der Untoten - das Debüt der Power Metal-Durchstarter!**

**DOMINUM**, die neue Band am Power Metal-Himmel, veröffentlicht ihr Debütalbum **Hey Living People** am 29. Dezember 2023 über Napalm Records!

Federführend hinter diesem Projekt steckt Sänger Felix Heldt, der als Songwriter und Produzent unter anderem bekannt durch seine Arbeit mit **Feuerschwanz** und **Visions Of Atlantis** ist. Als Dr. Dead entführt er die Hörer in die Welt der Untoten und erzählt Geschichten von Zombies, dem Kampf ums Überleben und einer unersättlichen Gier nach mehr.

Das Herzstück von **DOMINUMs** Debütalbum ist das faszinierende Storytelling, das durch geniales Songwriting und musikalisches Können perfektioniert wird; und auf den 13 Tracks unbändigen Power Metal mit Horrorappeal verbindet. Der Opener „*Immortalis Dominum*“ erzeugt unmittelbar Stimmung durch ein Synth Wave-Intro, das zügig in einen packenden Refrain übergeht. Die massive Power Metal-Nummer „*Danger Danger*“ überzeugt mit geschickter Instrumentierung und Lyrics, die lebhaft die Bedrohung in einer Zombieapokalypse vertonen. Der Titelsong „*Hey Living People*“ ist zweifellos ein eingängiger Hit, der sowohl im Rockradio als auch auf großen Festivalbühnen für Stimmung sorgen wird. **DOMINUMs** Debütsingle „*Patient Zero*“ wurde gemeinsam mit einem horrorfilmhaften Musikvideo von 360 Grad Design (u.a. Rammstein, Peter Maffay, Within Temptation) veröffentlicht, das in seiner Umsetzung qualitativ an einen Spielfilm erinnert. Mit scharfen Soli und Mitsing-Refrains auf Tracks wie „*Cannibal Corpses*“ und „*Better Shoot Yourself*“ sowie gehaltvollen Texten in Songs wie „*We All Taste The Same*“ sorgt **Hey Living People** für beste Unterhaltung. Zusätzlich zu ihren eigenen Songs präsentieren **DOMINUM** auch epische Zombie Metal-Versionen von drei bekannten Songs: dem legendären 80er Jahre

-Hit „You Spin me Round (Like a Record)“ von Dead Or Alive, Billie Eilishs „Bad Guy“ und „Beds are Burning“ von der australischen Rockband Midnight Oil.

**Hey Living People** wurde von Bandleader und Hauptsongschreiber Felix Heldt produziert und in Zusammenarbeit mit Jacob Hansen (Amaranthe, Arch Enemy, Katatonia, Delain, Evergrey und vielen anderen bedeutenden Metal-Bands) aufgenommen, der das Album auch gemischt und gemastert hat. **DOMINUM** wurde bereits für viele große Festivals im Sommer 2024 gebucht, ohne auch nur einen einzigen Song veröffentlicht zu haben. Doch bevor sie die Festivalbühnen erobern, werden sie bereits im Herbst auf ihrer Deutschlandtournee mit Equilibrium und Die Apokalyptischen Reiter die Vorfreude auf das Debütalbum weiter anheizen. Sei dabei, wenn die Untoten von **DOMINUM** die Metalszene im Sturm erobern!

